
  

VPRAŠANJA IN POBUDE 13. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Natalija BERLEC – SDS, št. 61 

Med 23. in 25. septembrom 2020 je prišlo v občini Kamnik do motenj v oskrbi s pitno 
vodo, saj voda ni bila primerna za pitje. Potrebno je bilo njeno prekuhavanje. 
  
Po uradnih podatkih Komunalnega podjetja Kamnik je prišlo v  sredo, 23. septembra 2020, v 
popoldanskih urah na drenažnem vodovodnem zajetju Iverje, do izredno nizkega nivoja 
zajete pitne vode. S tem je bilo ogroženo 19.000 gospodinjstev in gospodarskih uporabnikov 
v Občini Kamnik. Več o tem glej https://www.kamnik.info/komunalni-vestnik-resne-tezave-z-
vodo-so-bile-hitro-odpravljene/  
V sredo zvečer je sledila nujna intervencija, med nujnimi ukrepi za takojšno izboljšanje stanja 
za zagotavljanje zadostnih količin pitne pa je bila potrebna sanacija rečnega korita Kamniške 
Bistrice vzdolž vodovodnega zajetja Iverje, kar je Komunalno podjetje Kamnik d. o. o. tudi 
izvedlo. 
Sporočilo KPK: »Skladno s pravilnikom o pitni vodi Komunalno podjetje Kamnik d.o.o., kot 
upravljalec dolžno poskrbeti za skladno in zdravstveno ustrezno pitno vodo, s posegi pa ne 
sme povzročati neposrednega ali posrednega poslabšanja kakovosti pitne vode. 
Skladno s 3. točko Kriterijev za razglasitev ukrepa prekuhavanja pitne vode ter internim 
Načrtom delovanja v izrednih razmerah je bil odrejen začasni ukrep prekuhavanja pitne 
vode, saj bi pri posegu v najožjem vodovarstveni pasu lahko prišlo do mikrobiološkega 
onesnaženja pitne vode. Potencialna mikrobiološka kontaminacija bi na vodovodnem 
sistemu Iverje predstavljala veliko tveganje, saj voda pred distribucijo uporabnikom ni 
obdelana (npr. kloriranje). Z odrejenim ukrepom prekuhavanja sicer vplivamo na izboljšanje 
mikrobiološke kakovosti pitne vode in preprečimo tveganje za prenos bolezni, ki se 
prenašajo z vodo, zato je bil ta ukrep, do prejema skladnih rezultatov odvzetih vzorcev, 
nujen. 
Z ureditvijo struge Kamniške Bistrice v neposredni bližini vodnega zajetja in dvigom 
vodostaja na zajetju Iverje je bil preklican ukrep varčevanja z vodo, ob zavedanju, da je voda 
ena največjih dobrin, pa še vedno velja splošno pravilo, da smo odjemalci pri porabi pitne 
vode kar se da racionalni. 
Uporabnike oskrbe s pitno vodo na vodovodnem sistemu Iverje so v KPK 25. 9. 2020 
obvestili, da so prejeti rezultati oz. parametri odvzetih vzorcev NLZOH skladni z vidika 
mikrobioloških, kemičnih in fizikalnih agensov in da preventivni ukrep prekuhavanja vode ni 
več potreben. Po zbranih podatkih s terena pri uporabnikih v navedenem obdobju povečini ni 
prišlo do povečanja motnosti pitne vode.« 
Ob tem pa je Komunalno podjetje Kamnik v sporočilu za javnost še zapisalo: »Verjamemo 
pa, da se po dogodku na zajetju Iverje vsi  zavedamo, da je zdravstveno ustrezna pitna voda 
ena največjih dobrin in vrednot. Gre za dober primer in opomin, da voda iz pipe ni 
samoumevna. Kot koncesionar redno izvajamo vsa dela na (vseh) vodovodnih sistemih, ki so 
potrebna za zagotavljanje nemotene oskrbe s pitno vodo. Izjema ni niti naše glavno 
vodovodno zajetje Iverje, o problematiki katerega se pristojne obvešča že dlje časa.« 
»Na vodovodnem sistemu Kamnik – Iverje, v sodelovanju z Inštitutom za vodarstvo, sicer že 
poteka izredni monitoring, stanje na terenu pa spremljamo z rednimi pregledi celotnega 
sistema, analizami podatkov ter spremljanjem nivoja vode (vse skladno z načrtom HACCAP). 
Ne glede na navedeno,  pa bo v danem primeru potrebno biti pozoren na redno izvajanje 
vzdrževanja brežine Kamniške Bistrice, ki jo sicer izvaja koncesionar Hidrotehnik d.o.o., 
predvsem pa poiskati dolgotrajnejše rešitve, kar pa je v celotni domena lastnika 
infrastrukture.« 
 
V zvezi s tem sprašujem naslednje: 

https://www.kamnik.info/komunalni-vestnik-resne-tezave-z-vodo-so-bile-hitro-odpravljene/
https://www.kamnik.info/komunalni-vestnik-resne-tezave-z-vodo-so-bile-hitro-odpravljene/


  

Ali je vodno zajetje Iverje, ki je glavno vodno zajetje za pitno vodo v občini Kamnik, po 
zadnjih dogodkih, ko je bila potrebna nujna sanacija rečnega korita Kamniške Bistrice 
vzdolž vodovodnega zajetja Iverje, še ustrezno, še varno? 
 
Ali je morda zajetje Iverje ogroženo zaradi širitve kamnoloma na območju Stahovice, 
ali zaradi povečane turistične dejavnosti na področju Velike planine? Ali morda zaradi 
česa drugega? 
 
Ob tem me zanima, kaj bosta občina Kamnik in z njo njen koncesionar, se pravi 
Komunalno podjetje Kamnik storila, da v prihodnje ne bo prišlo do novih onesnaženj 
in motenj pri preskrbi s pitno vodo v občini Kamnik in da bomo občani, ki živimo pod 
prelepimi Kamniškimi Alpami, brez skrbi uporabljali vodo iz pipe v naših 
gospodinjstvih? 
 
Zanima me tudi, kako je s prenovo vodnega omrežja v občini Kamnik? Koliko je še 
azbestnih cevi, ki so nedvomno škodljiva za človeško zdravje in do kdaj se načrtuje 
njihova zamenjava? 
 
V kakšnem stanju so ostali vodovodni sistemi v Občini Kamnik, so dovolj varni in ali 
lahko s pitno vodo oskrbijo vse prebivalce Občine Kamnik, v kolikor bi prišlo do novih 
onesnaženj in motenj iz vodnega zajetja Iverja? 
 

 
 
 
Odgovor je pripravil Tadej KOVAČIČ, strokovni sodelavec VII/2: 
 
Nujna sanacija rečnega korita Kamniške Bistrice je bila izvedena, da se je povečala 
pretočnost vode iz Kamniške Bistrice v drenažno zajetje Iverje, s čimer se je zagotovilo 
zadostne količine vode v zajetju Iverje ob znižanem pretoku Kamniške Bistrice. Po izvedeni 
sanaciji je NLZOH odvzel vzorce vode in opravil testiranje ustreznosti pitne vode, ki je 
pokazalo skladnost odvzetih vzorcev s Pravilnikom o pitni vodi.  

Koncesionar, Komunalno podjetje Kamnik d.o.o., je v mesecu oktobru naročil odvzem 
vzorcev na sedmih lokacijah na vplivnem območju vodnega zajetja Iverje v dolini Kamniške 
Bistrice. Na podlagi rezultatov vzorčenja je Inštitut za vodarstvo, d.o.o. izdelal analizo 
rezultatov, v kateri so ugotovili, da je mikrobiološka obremenitev Kamniške Bistrice, ki napaja 
vodno zajetje Iverje, zelo nizka in s tem predstavlja ustrezen vir pitne vode. 



  

Glede na izvedene seizmološke meritve delovanje kamnoloma na območju Stahovice ne 
ogroža zajetja Iverje. Velika Planina je del prispevnega območja Kamniške Bistrice, vendar 
dejavnosti na tem območju direktno ne ogrožajo zajetja Iverje. 

Občina Kamnik bo v prihodnjih letih na območju zajetja Iverje izvedla globoke vrtine, ki bodo 
omogočale zagotovitev dodatnih količin pitne vode v primeru zmanjšanja količin pretoka vode 
iz Kamniške Bistrice v drenažno zajetje Iverje. Poudariti moramo, da je vodno zajetje Iverje 
zajetje površinske vode Kamniške Bistrice, katere mikrobiološka obremenitev je zelo nizka. 
Občina Kamnik si prizadeva, da se te obremenitve ne bi povečevale na račun človeških 
posegov v okolje. Občina Kamnik si prizadeva, da bi Ministrstvo za okolje in prostor čim 
hitreje pripravilo Uredbo o vodovarstvenih območjih na območju občine Kamnik, s katero bi 
ustrezno zavarovali vse vire pitne vode na območju občine Kamnik. 

Koncesionar in Občina Kamnik vsakoletno pripravita Program oskrbe s pitno vodo, katerega 
del je tudi seznam obnov objektov vodovodnega sistema. Občina ima za investicijsko 
vzdrževanje in dograditve vodovodnih sistemov na voljo sredstva zbrana iz naslova 
omrežnine in izvaja naloge Program oskrbe s pitno vodo v skladu z razpoložljivimi sredstvi. V 
prihodnjih letih bo zaradi zvišanja cene omrežnine, teh sredstev več kot jih je bilo v preteklih 
letih, zato bo tudi investicij v vodovodno omrežje več. V javnem vodovodnem omrežju je okoli 
12.400 m azbest-cementnih cevi različnih dimenzij, kar predstavlja 7 % celotnega 
vodovodnega omrežja. Menjava teh cevi se izvajala postopoma ob obnovah posameznih 
odsekov vodovoda. Občina bo v sodelovanju s koncesionarjem pripravila načrt obnove 
javnega vodovodnega omrežja za prihodnjih deset let, v katerem bodo zajete tudi obnove 
odsekov, kje so še v uporabi azbest-cementne cevi.            

V Občini Kamnik so, poleg javnega vodovodnega sistema Kamnik-Iverje, še javni vodovodni 
sistemi Palovče-Vranja Peč-Velika Lašna, Gozd-Kališe, Pšajnovica, Podreber-Markovo, Črna 
pri Kamniku in Kamniška Bistrica, s katerimi upravlja in jih vzdržuje koncesionar Komunalno 
podjetje Kamnik d.o.o. ter na njih zagotavlja ustrezno pitno vodo. Ti vodovodni sistemi, z 
izjemo sistema Kamniška Bistrica, niso povezani s sistemom Kamnik-Iverje. Za zagotavljanje 
zadostnih količin vode v primeru motenj na zajetju Iverje pa služi rezerven vodni vir Pod 
Skalo. 

 

Alenka JEVŠNIK – LMŠ, št. 62 

Javna površina je javni prostor izven stavb, predvsem v naseljih, kot je na primer javna 
cesta, ulica, trg, tržnica, igrišče, parkirišče, pokopališče, park, zelenica, rekreacijska površina 
in podobna površina. Na javnem dobru se lahko pridobi posebne pravice uporabe pod pogoji, 
ki jih določa zakon  (19. člen Stvarno pravnega zakonika). Zanima me, kako je z najemom 
javnih površin v ožjem centru mesta Kamnik? Posebej me zanimajo določila glede parkiranja 
na Trgu svobode, ali je to dovoljeno in komu ter pod kakšnimi pogoji in predvsem v kakšnem 
obsegu?  
 
Prosim tudi za podatek o morebitnih sklenjenih pogodbah za najem javnih površin na 
omenjenem trgu ter njihovih bistvenih sestavinah. Poleg tega bi želela odgovor, ali je za 
uporabo omenjenih površin upoštevan 2. člen "Odloka o občinskih taksah v Občini Kamnik", 
ki določa taksne predmete in storitve. (taksni predmeti in storitve). 
 
V Občini Kamnik se plačujejo občinske takse za naslednje predmete in storitve (v 
nadaljevanju taksni predmeti): 
 – uporabo javnih površin za prirejanje razstav in zabavnih prireditev;  
– oglaševanje na javnih mestih;  
– parkiranje na javnih površinah;  
– uporabo javnega prostora za kampiranje;  
– druge oblike uporabe javne površine, ko tako določa zakon.  
 



  

Plačilo občinske takse za dejavnosti iz prvega odstavka tega člena se ne zahteva, če je to za 
posamezne primere z zakonom prepovedano, ali je predpisan ali s pogodbo dogovorjen drug 
način plačila. Za vaše odgovore se vam že vnaprej zahvaljujem. 
 
Odgovor sta pripravili Lidija FUJAN, svetovalka za premoženjsko-pravne in splošne 
zadeve in Bogomira SKVARČA JESENŠEK, inšpektorica: 

Na Trgu svobode velja prometni režim, ki je vzpostavljen s prometno signalizacijo in 
prepoveduje promet v obe smeri, vendar je postavljena dopolnilna tabla, ki dovoljuje opraviti 
dostavo do 30 minut, pri čemer mora voznik na vidno mesto, pod vetrobransko steklo, 
ustrezno označiti čas prihoda. Notranji del samega trga je ločen od preostalega dela s 
cvetličnimi koriti in litoželeznimi količki, od katerih je en količek snemljiv za potrebe 
intervencijskih služb in dostave do samih objektov. Postavljena prometna signalizacija, ki 
velja za dostavo do 30 min, pa z uporabo ustrezne označitve časa prihoda, velja tudi za 
notranji del trga.  
 
Pravilnik o oddajanju nepremičnega premoženja Občine Kamnik v najem (Ur. list RS, št. 
100/11) dopušča oddajo javnih površin v najem, pri čemer med drugim določa, da so javne 
površine: 

- površine trgov, cest, ulic in pločnikov, kjer je možno za trgovske ali gostinske namene 
postaviti stojnico, kiosk, gostinski vrt,… 

- površine, ki jih je možno uporabiti za namene gradbeništva (rekonstrukcija ali 
vzdrževanje poslovnih in stanovanjskih objektov, deponiranje gradbenega materiala); 

- površine, ki jih je možno uporabiti za namene športa in tekmovanja;  
- površine, ki se lahko uporabljajo za pridobivanje povrtnin;  
- površine, ki se lahko uporabljajo za izvedbo javnih prireditev, shodov, sejmov,…;  
- površine, ki jih je možno oddati v najem za druge namene, če to ni v nasprotju z 

drugimi predpisi. 
 
Na osnovi navedenega je Občina Kamnik z najemno pogodbo oddala v najem del Trga 
svobode za namestitev kontejnerja za deponiranje gradbenega materiala in parkiranje 
dostavnih vozil v namen obnove stare mestne hiše brez dostopa na naslovu Japljeva ulica 3 
v Kamniku, in sicer za obdobje od 13. 10. 2020 do 30. 12. 2020. Najemnici je skladno s 
Pravilnikom o oddajanju nepremičnega premoženja Občine Kamnik v najem in cenikom 
javnih površin, zaračunan najem javne površine za potrebe gradbeništva. Najemnica mora 
med drugim zagotoviti, da ne bo ovirana dostava in dostop do sosednjih objektov, da 
zagotovi varen dostop ter prehod pešcev, da bo najeta javna površina v času najema 
urejena, očiščena in redno vzdrževana, da bo po prenehanju najemne pogodbe vzpostavila 
najeto javno površino v prvotno stanje,… 
 
Kakor v splošnem na javnih površinah v mestnem jedru, se poleg zgoraj omenjenega najema 
tudi površina Trga svobode oddaja v skladu s sprejetimi predpisi, in sicer za potrebe 
izvajanja gostinske dejavnosti. Tako je bila npr. sklenjena Najemna pogodba za del 
omenjenega trga, in sicer z namenom postavitve gostinskega vrta. Pogodba je v tem 
trenutku v mirovanju, najemnina pa se ne plačuje, saj se gostinska dejavnost zaradi izvajanja 
ukrepov varstva pred nalezljivimi boleznimi, ne izvaja. 
 
Za plačilo občinske takse v gornjih primerih ni pravne podlage, saj se ta v skladu z veljavnimi 
predpisi ne plačuje, če je za posamezen primer predpisan ali s pogodbo dogovorjen drug 
način plačila. 

 

Robert PROSEN – LSU, št. 63 

Pred leti je bila pešpot na Stari grad lepo osvetljena s tem pa je bila omogočena varna hoja 
tudi v večernih urah. Kolikor mi je znano je žledolom leta 2014 uničil takratno infrastrukturo. 



  

Glede na to,  da je občina Kamnik lastnica tudi objekta na vrhu Starega gradu v LSU 
menimo, da bi bilo dobro, če se razsvetljava ponovno vzpostavi. 

Zato predlagamo občinski upravi, da pripravi projekt, oziroma oceni vrednost ponovne 
vzpostavitve razsvetljave. 

Odgovor je pripravil Franc RESNIK, višji svetovalec za gospodarske dejavnosti in 
gospodarske javne službe: 

Kabel za javno razsvetljavo ob pešpoti od Spara na Stari grad je bil v preteklosti nameščen 
na drogovih elektrovoda, ki je po tej trasi oskrboval objekte na Starem gradu. Tudi svetilke so 
bile večinoma pritrjene na te drogove. V letu 2006 je občina zgradila vodovodno črpališče v 
Novem trgu (nad Zdravstvenim domom) in cevovod do objekta na Starem gradu. V izkop je 
družba Elektro položila tudi elektroenergetski kabel za oskrbo Starega gradu. Elektro kabel 
na stari trasi od Spara do objekta na Starem gradu ni bil več v funkciji. Leseni drogovi so 
ostali in služili le za javno razsvetljavo. Žled je cel sistem popolnoma uničil. 
 
Že tedaj je bilo izpostavljeno vprašanje o ponovni vzpostavitvi osvetlitve te peš poti na Stari 
grad. Vsa mnenja so se nagibala k temu, da se javna razsvetljava ponovno ne vzpostavi. V 
jasnih nočeh se je ta javna razsvetljava videla vse od Mengša gor in je moteče vplivala na 
izgled območja Starega gradu. Morebitni večerni ali nočni obiskovalci, ki se peš podajo na 
Stari grad ali z njega, imajo sedaj vsi naglavne ali druge svetilke, ki jim omogočajo varno 
hojo. Tudi druga pešpot od Pod skale na Stari grad ni bila nikoli osvetljena in jo uporablja 
veliko rekreativcev. 
Glede na navedeno menimo, da vzpostavitev javne razsvetljave ob pešpoti od Spara na Stari 
grad ni smiselna. 

 

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 64 

V letu 2017 je Občina Kamnik s pomočjo kohezijskih sredstev zgradila primarni vod 
vodovoda Kamnik – Šmartno v dolžini 10,5km. Ob trasi vodovoda je tudi več črpališč in 2 
vodohrana. V Markovem velikosti 400m3 in na koncu trase v Šmartnem kapacitete 100m3. 

Zanima me kateri ''vaški vodovodi'' so že priklopljeni na vodovod Kamnik Šmartno in kakšna 
je poraba na omenjenem vodovodu. Koliko vode v povprečju dnevno priteče v vodohran 
Šmartno in kaj se s to vodo zgodi? Saj na vodohran še ni priklopljen noben uporabnik.  

Odgovor je pripravil Tadej KOVAČIČ, strokovni sodelavec VII/2: 

Občina Kamnik je v letu 2017 zgradila primarni vodovodni cevovod Kamnik – Šmartno. V 
letih 2018 do 2020 je Občina, v okviru gradnje sekundarne kanalizacije v Tuhinjski dolini, 
izgradila tudi skoraj 4 km sekundarnega vodovoda različnih dimenzij. Ta je zgrajen v naseljih 
Vrhpolje pri Kamniku, Soteska, Markovo, Srednja vas, Loke, Potok ter Buč in bo omogočil 
lažjo prevezavo vaških vodovodov na javno vodovodno omrežje. Ob izgradnji sekundarnega 
vodovoda je kar nekaj občanov izrazilo željo, da bi se priklopili na javni vodovod, vendar 
tehnična prevezava posameznih hiš na javno vodovodno omrežje ni mogoča zaradi mešanja 
sistema. Priklop na javno vodovodno omrežje se mora izvesti v sklopu celotnega naselja 
(zaselka) oziroma v sklopu celotnega vaškega vodovoda. Za namen prevezave vaških 
vodovodov na javno vodovodno omrežje so v proračunu in NRP predvidena sredstva. 
Občina Kamnik bo kandidirala tudi za sredstva Sklada za vode, ki so namenjena za ta 
namen, ko bo Ministrstvo za okolje in prostor objavilo javni razpis za ta sredstva. Občina 
Kamnik bo v prihodnjem letu pričela s pogovori s predstavniki vaških vodovodov in krajevnih 
skupnosti na območju Tuhinjske doline o možnostih prevezave na javni vodovodni sistem, 
saj veliko vodnih dovoljenj za lastno oskrbo s pitno vodo preteče v prihodnjih letih. 

Celotno javno vodovodno omrežje v Tuhinjski dolini je že v upravljanju koncesionarja za 
oskrbo s pitno vodo (Komunalno podjetje Kamnik d.o.o.), ki skrbi za vzdrževanje celotnega 
sistema. Ker na omenjenem vodovodu še ni priklopljenih uporabnikov, upravljavec enkrat do 



  

dvakrat mesečno izvaja izpiranje vodovodnega sistema. V vodohranu Šmartno ni stalnega 
pritoka vode, saj na vodovodnem omrežju ni priklopljenih uporabnikov. Koncesionar enkrat 
letno izvede čiščenje vodohrana, pri čemer se vodohran izprazni, ustrezno očisti in se ga 
zopet napolni. 

 

Alenka JEVŠNIK – LMŠ, št. 65 

V medijih sem zasledila, da se je župan občine Hoče - Fram odločil, da bo občina 
neporabljena sredstva za decembrske prireditve namenila vsem predšolskim in 
šoloobveznim otrokom s stalnim prebivališčem v občini, z željo, da bi otroke za ta sredstva 
pod božičnim drevesom pričakala darila po njihovih željah oz. po presoji njihovih staršev. 
Občina Rače – Fram bo tako v letu 2020 za vsakega predšolskega in šoloobveznega otroka 
s stalnim prebivališčem v občini namenila 50 evrov. Temu bodo sledile tudi nekatere druge 
občine. Gre za izredno plemenito in inovativno, predvsem pa v teh težkih časih še kako 
dobrodošlo in človeško dejanje.  

Zanima me, če ste tudi na Občini Kamnik razmišljali v tej smeri, da bi se neporabljena 
sredstva namenila obdarovanju otrok v občini Kamnik?  

V kolikor o tem niste razmišljali, dajem pobudo za ustrezno prerazporeditev sredstev, ki ne 
bodo ali pa še niso bila porabljena. Zavedati se je potrebno, da bi družinam v tem času taka 
gesta veliko pomenila in marsikateremu otroku omogočila, da se razveseli božičnega darila 
ter mu s tem polepšala prihajajoče praznike.  

Neporabljena sredstva na postavkah Zavoda za turizem, šport in kulturo občine Kamnik, 
5000 evrov za novoletni bazar, ki ga ne bo in še kje, lahko prerazporedite na postavko 
»Dodatni socialni programi in akcije«, kjer lahko ta sredstva namenite otrokom.  

Majhna gesta za občino Kamnik, velika za kamniške otroke.  

Odgovor je pripravila Katja VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti: 

Občinska uprava je proučila predlog, da bi se neporabljena sredstva zaradi odpadle 
prireditve novoletni bazar in preostalih odpadlih prireditev namenila za obdarovanje 
predšolskih in šoloobveznih otrok v višini 50 € na otroka in se odločila, da v tako kratkem 
času, kolikor je še preostalo do konca leta 2020 ne pristopi k izvedbi predloga, in sicer: 
 

- število obdarovanih otrok v občini Hoče Fram je po oceni občine okrog 1.200; 
- za obdaritev bo občina namenila cca 60.000 €; 
- število obdarovanih otrok v občini Kamnik je po oceni občine okrog 4.500; 
- za obdaritev bi občina morala zagotoviti 225.000 €; 
- v proračunu za letošnje leto teh sredstev ni bilo planiranih; 
- prerazporejanje sredstev s postavke na postavko je skladno z odlokom o proračunu 

dovoljeno v višini 40 % višine posamezne proračunske postavke. 

 
Tako, kot smo v medijih zasledili odločitev župana občine Hoče - Hram, smo zasledili tudi, da 
naj bi s sprejetjem PKP 7 starši, ki prejemajo otroški dodatek od prvega do petega 
dohodkovnega razreda, prejeli 50 € na otroka. Predlog vlade pozdravljamo, saj bo v 
enakovreden položaj postavilo vse starše neodvisno, iz katere občine prihajajo. 

 


